
Årsmøte referat KVB 25.04.23

1. Velkommen v styreleder Ronny Johansen

Ronny nevnte noen punkter som styret har jobbet med det siste året.
- påkobling fast kloakk
- vedlikehold mm.
- steinras på fornet, kommunen dekket dette.

Foreningen fyller 70 år i år. Kanskje det kan feires seinere i sommer?

2. Valg av møteleder - Fred Otto Evensen ble foreslått som møteleder og godkjent
av årsmøtet.

3. Valg av referent - Mathias Granerød og Camilla Breie ble foreslått og godkjent
av årsmøtet.

4. Årsberetning 2023

Mathias Granerød leser årets årsberetningen, den ligger tilgjengelig på
Kjerringvik.com. I år som i fjor er årsberetningen for vel og båthavn skrevet sammen.

Møteleder takker for strålende og fyldig årsberetning.

5. Regnskap 2023 / Budsjett 2024 -Kasserer Kristin Skår presenterer regnskap og
budsjett.

- Dette ligger ute på kjerringvik.com.
- Det blir spurt om posten inntekt ved salg av båtplasser. Den var på 10 000, litt

lite når det er solgt 4 båtplasser. Kristin forklarer at det skjedde en feil, og at
dette nå er rettet opp i.

- Foreningen har også kjøpt tilbake en båtplass i nordre havn.



7. Informasjon fra Styret om aktuelle saker

- Havneweb skal nå brukes som plattform, dette er i gang. Her blir det oppfølging av
båtplasser, men også økonomi i foreningen. Mer info. om Havneweb blir sendt ut
senere, her kommer også årets vaktliste.

- Klargjøre styremedlemmers roller.
- Gjøre taus kunnskap synlig og tilgjengelig.
- Sommerfest for foreningen, 70 år i år.
- Det er behov for at styret lager planer for vedlikeholdsbehov for ulike deler av

kaianlegget. og bygninger.
- Jobben som trivselsmedarbeider er en jobb som må gjøres i Kjerringvik og som vil

utlyses om kort tid. Si gjerne ifra om du vet om aktuelle kandidater.
- Vårdugnad er satt til 11.mai klokka 11.00, håper på godt oppmøte.

8. Innkomne forslag

8.1 Forslag fra valgkomiteen rundt å nedjustere antall styremedlemmer.
Forslaget legges frem av Tina Granerød til årsmøtet.

- Det har vært diskutert lenge om man kan redusere antall medlemmer i
styret.

- I fjor skjedde det en vedtektsendring da Kjerringrådet ble lagt ned.
- Det har vært 8 representanter og 2 hytterepresentanter.
- I år går det 4 representanter ut av styret. 3 ønsker ikke å ta gjenvalg

og 1 ønsker å fratre sin rolle det siste året.
I dagens vedtekter står det: 7 medlemmer velges for to år. Forslaget går på at 7
medlemmer velges for to år, endres til 5 medlemmer velges for 2 år.

Ingen kommentarer fra årsmøtet.

Forslaget ble stemt over og resultatet ble via håndsopprekning enstemmig for
forslaget. Det klappes inn.

8.2 Forslag fra styret om endring av havneregelement i forbindelse med arv av
båtplass (se vedlegg). Styret ved leder Ronny Johansen presenterer forslaget for
årsmøtet og bakgrunnen for forslaget.

Forslaget ble stemt over ved håndsopprekning og resultatet ble enstemmig for
forslaget. Det klappes inn.



10. Valg av styre, revisor og valgkomite

Leder Ronny Johansen Velges for 1 år
Styremedlem Camilla Breie (kasserer) Velges for 2 år
Styremedlem Glenn Olav Larsen Velges for 1 år
Styremedlem Mathias Granerød Velges for 2 år
Styremedlem Sverre Hvatum (ikke på valg)
Styremedlem Stian Høiberg Velges for 2 år

Revisor Fred Otto Evensen (velges for 1 år)

Valgkomiteen:
Per Olaf Larsen
Terje Wroldsen (tidligere representant fra styret)
Tina Granerød

11. Eventuelt
- Øyvind Birkeland forteller at Kjerringvik ble grunnlagt i 1724. Med andre ord er det

flere grunner til å feire i år.
- Leder takker av gamle styremedlemmer


